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ZAPISNIK 

SA 32. SJEDNICE VMO PODMURVICE 
 
održane dana 30. ožujka 2022. (srijeda) s početkom u 17 i 30 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO  
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Emil Lebl, član VMO 
- Aleksandra Lovrić, članica VMO  
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO  
 
Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice VMO Podmurvice održane 23. veljače 2022. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednice VMO Ivan Sviderek i predložio sljedeći dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2023. godinu – informacija 
2. Izvještaj sa sastanka u TD Rijeka plus 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 

 
AD – 1  
Od 28. ožujka do 15. travnja 2022. godine zaprimaju se prijedlozi za uređenje i održavanje objekata 
komunalne infrastrukture (Male komunalne akcije) za 2023. godinu. Prijedlozi za uređenje i održavanje 
objekata komunalne infrastrukture mogu se dostavljati osobno, poštom, e-mailom u sjedišta mjesnih 
odbora. 
Predlagati se mogu manji komunalni zahvati kao što su: izgradnja dječjih igrališta, uređenje zelenih 
površina, parkirališta, postave autobusnih čekaonica, postave tijela javne rasvjete, sanacija postojećih 
prometnica, uređenje kolnika, izrada nogostupa, uređenje prometne signalizacije i tehničkih elemenata 
cesta, sanacija divljih deponija i sl.  
Na temelju pristiglih prijedloga, vijeća mjesnih odbora izradit će program i utvrditi prioritete u 
rješavanju koji će po njihovom usvajanju na Gradskom Vijeću činiti sastavni dio Plana raspodjele 
sredstava za prioritetno održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području mjesnih 
odbora u 2023. godini.  



 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
AD – 2  
U petak, 18. ožujka održan je sastanak u prostorijama Rijeka plus, a bili su nazočni: Željko Smojver, 
Elio Biasiol, Igor Ausilio, Dragana Šmitran Babić iz Rijeka plus te zamjenik predsjednice Vijeća MO 
Ivan Sviderek i Đulijana Desanti, tajnica MO. 
Svrha sastanka je upoznavanje s Vijećima i poboljšanje komunikacije između nadležnih službi Rijeka 
plus i mjesnih odbora te rješavanje i ubrzavanje realizacije prijelaznih radova Malih komunalnih 
akcija iz prethodnih godina. Rijeka plus uveo je novu mail adresu info@rijeka-plus.hr te smo 
zamoljeni da sve prijave idu preko navedenog maila. Ovaj način komunikacije je uveden zato da se 
prije dobije povratna informacija obzirom da su neki mailovi ostajali neodgovoreni zbog korištenja 
GO-a, bolovanja i slično pa se ovim putem sve zaprima na jednom mjestu.  
Napomenuli smo da će tajnica MO i dalje slati redovito zahtjeve kako ih zaprimi, a da Rijeka plus 
ovisno o važnosti i hitnosti obrade prema prioritetima te nas obavijeste o poduzetom.  
Komunikacija je najveći problem kod nerješavanja zahtjeva – Vijeće inzistira da ih se prilikom izvida 
na terenu i izvođenja radova kontaktira kako bi bili upoznati i informirani na vrijeme.  
Male komunalne akcije za 2021. godinu – prijelazni radovi: stavka prijeloaznog rada 2021/22 – 
22.23.3. „Izrada elaborata povećanja stupnja sigurnosti na pješačkom prijelazu u Vukovarskoj ulici 
kod kbr. 124 i 130“ preimenuje u „Povećanje stupnja sigurnosti na pješačkom prijelazu u Vukovarskoj 
ulici kod kbr. 124“  i planska stavka iz 2022. - 22.12. potrebno je preimenovati u „Povećanje stupnja 
sigurnosti na pješačkom prijelazu u Vukovarskoj ulici kod kbr. 124“. 
Isto je potrebno kako bi mogli spojiti novčana sredstva iz 2021. i 2022.g. te pristupiti realizaciji 
dogovorenog zahvata.  
Male komunalne akcije za 2022. godinu: Postavljanje metalnih stupića u Čandekovoj ulici kod kbr. 8, 
od Spara do kbr. 10 i od kbr. 10 dio koji nedostaje do raskršća sa Cavtatskom ulicom (cca 22 stupića 
nedostaje – osigurano 5.000,00 kn). U tijeku je potpisivanje Ugovora. Realizacija projekta povećanje 
sigurnosti pješaka u prometu na pješačkom prijelazu kod kbr. 116 – u mjesecu lipnju ili kasnije, a 
nakon što VIK i HEP završe radove na obnovi instalacije. Radovi će se  izkoordinirati.  U 
međuvremenu će se postaviti konzola za rasvjetu na pješačkom prijelazu kod kbr. 124 u dogovoru sa 
Energom. Sanacija asfalta na kolniku Plase južno od kbr. 8 (osigurano 40.00,00 kn sredstava) 
obavezno kontaktirati Vijeće MO prilikom izvida na terenu, a prije početka radova. Nepoželjna 
vegetacija na prometnicama i uz rubove nogostupa – Natječaj je pri kraju. 
Pokrenuta inicijativa da se izvidi mogućnost izgradnje rotora na raskršću Vukovarske i Čandekove 
ulice. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Jednoglasno su suglasni sa prijedlogom TD 
Rijeka plus – izmjene stavki komunalnih prioriteta za prijelazno razdoblje 2021/22 i 
plansku stavku iz 2022. godine.  
 

AD – 3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 3 – 1  
U Ulici Plase oštećen je jedan betonski stup sa rasvjetom. Oštećenje je nastalo prilikom saobraćajne 
nesreće kada se vozač zbog neprilagođene brzine zabio u stup. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Energu.  
 
AD – 3 – 2 
U Ulici Plase južno od kbr 8 oštećen je kolnik i pun je ulegnuća i rupa. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Sredstvima komunalnog prioriteta za 2022. 
godinu ta će se dionica urediti i postaviti nova asfaltna podloga, a sredstva su 
osigurana.  
 

mailto:info@rijeka-plus.hr


AD – 3 – 3 
Stepenice u Ulici Andree Benussi koje vode prema Ulici Maria Špilera kbr. 9 su oštećene i prekrivene 
nepoželjnom vegetacijom, a parkiralište je potrebno izvanredno pomesti.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i TD Rijeka plus. 

 
AD – 3 – 4  
S.K. i L.Š. proslijedili su zahtjev da se poveća sigurnost u prometu u Karlovačkoj i Bakarskoj ulici te 
izvidi mogućnost postave usporenika prometa tzv. ležeći policajac. 
TD Rijeka plus odgovorili su na zahtjev da je za postavljanje usporivača prometa te obilježavanje ili 
ukidanje parkirnih mjesta  potrebna izrada prometnog projekta i određena financijska sredstva, pa 
predlažu da se iz prioriteta uvrsti i cijelovitije prometno rješenje ove ulice.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Uvrstiti ovaj prijedlog u tabelu komunalnih 
prioriteta za 2023. godinu. 
 

AD – 3 – 5  
U Ulici Andree Benussi kod kbr. 2 i 6 još nisu izvedeni radovi na postavljanju rampe za invalidne 
osobe.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti požurnicu TD Rijeka plus. 
 
AD – 4 – RAZNO 
AD – 3 – 1  
Za subotu, 23. travnja planirana je nova vođena edukativna šetnja u suradnji sa Theodorom de 
Canziani, okupljanje zainteresiranih je ispred Hotela Continental na Titovom trgu, a tom prilikom 
upoznat ćemo se sa zanimljivostima Sušaka.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
 
 

Sjednica je završila u 18,50 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                       Zamjenik predsjednice Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                            
                       Đulijana Desanti                                                                   Ivan Sviderek 
 

 


